
 

Referat fra bestyrelsesmøde 23.09.2021, kl. 17, Råbjergvej 14, Rømø 
 
Deltagere: Jürgen Schmidt Meyer 

Frank Clemmesen 
Christian Bonnichsen 
Thomas Petersen 
 

1. Godkendelse af dagsordenen 
 
Dagsordenen godkendt 
 

2. Konstituering af bestyrelsen. Annette fortsætter som menig medlem. Formand, næstformand, 
vejformand og eventuelt en ”grøftansvarlig” står til disposition. 

 
Formand:  Jürgen Schmidt Meyer 
Næstformand:  Frank Clemmesen 
Vejformand:   Christian Bonnichsen 
Kasserer:   Thomas Petersen 
Bestyrelsesmedlem:  Annette Ikast 
 
Christian Bonnichsen tager sig samtidig af grøfterne i området.  
Frank Clemmesen opretter en messengergruppe til bestyrelsen.  
 

3. Økonomi 
 
119.834,85 kr. på konto ved andelskassen. 302 kr. kassebeholdning 
105 medlemmer har betalt kontingent dd.  

 
4. Aktuelle og verserende sager 

 
Den aktuelle database for medlemmerne samt regnskab på regneark har vist sig, ikke at være 
tilstrækkelig. Vi hat fået et tilbud fra MinEjerforening på en IT-løsning. Kasseren påtager sig at 
evaluere om det er et redskab til nemmere og bedre administration af grundejerforeningen. 
Omkostninger opstart:  2.499 kr 
Årligt abonnemt:  2.499.kr 
 
Chikaner på Råbjergvej: ved udkørslen af Råbjergvej til Småfolksvej bør chikanen øst for 
vejkryset flyttes enten længere mod øst eller vest. Den er for tæt placeret, det medfører farlige 
situationer og mindre blikskader er allerede sket. Senest når et nyt lag asfalt bliver lagt på, bør 
chikanen flyttes. Vejformanden tager kontakt til kommunen. 
 

5. Evt. 
 
Der blev aftalt dato til næste bestyrelsesmøde den 24.02.2022, kl. 17, på samme adresse. 

  
 
Mødet sluttede kl. 18.25 
 


